



Prepare Proposal

Print Proposal Submit

Quotation / Tender No. QT24000000022681 Proposal No. PN25000000063627 Status Pending Proposal Preparation Submitted Date Closing Date 01/02/2025 Remaining Time 04 Days 31 Minutes

- Quotation / Tender Document
- Technical Proposal
- Financial Proposal**
- Declaration
- Integrity Pact
- General Information

FINANCIAL PROPOSAL

Descriptions	Instruction	Action
<input type="checkbox"/> PERKHIDMATAN SEWAAN PERKAKASAN ICT SECARA SEWA GUNA BAGI JABATAN IMIGRESEN MALAYSIA	Click "Prepare" to prepare the proposal	Prepare
<input type="checkbox"/> Maklumat Pembekal	Click "View" to view the information generated from Supplier Management	View
<input type="checkbox"/> Penyata bank untuk tiga bulan	Click "Prepare" to prepare the proposal	Prepare
<input type="checkbox"/> Pengesahan dari Institusi Kewangan untuk tiga bulan Penyata Bank	Click the attach icon to upload the document in accordance with the evidence specified	combinepdf (29).pdf
<input type="checkbox"/> Aset dan Liabiliti (Dari Kunci Kira-kira)	Click "Prepare" to prepare the proposal	Prepare
<input type="checkbox"/> Kunci Kira-Kira Tahunan (Nota - Untuk syarikat ROC, ini mestilah salinan yang telah diaudit)	Please click to upload related supporting document. If no information of Credit Facilities, upload document will not require.	Kunci Kira-Kira Tahunan (Nota - Untuk syarikat ROC, ini mestilah salinan yang telah diaudit).pdf
<input type="checkbox"/> Kemudahan Kredit (Overdraf, Pinjaman Bank)	Click "Prepare" to prepare the proposal	Prepare
<input type="checkbox"/> Pengesahan dari Institusi Kewangan ke atas jumlah yang telah dibayar	Click attachment icon to upload supporting document for Credit Facilities, if any.	Evening Crest Sdn Bhd (Factoring Facilities).pdf
<input type="checkbox"/> Borang Pengisytiharan Maklumat Syarikat Dalam Perolehan Kerajaan	Key in data into the document downloaded and upload the file	Borang_Pengisytiharan_Maklumat_Syarikat_Dalam_Perolehan_Kerajaan.doc
<input type="checkbox"/> Tax Compliance Certificate (TCC)		Sijil Pematuhan Cukai (TCC)_Evening Crest Sdn. Bhd..pdf
<input type="checkbox"/> Pengalaman Syarikat	Key in data into the document downloaded and upload the file	Pengalaman Syarikat.docx
<input type="checkbox"/> LAMPIRAN A - Borang Kebenaran Semakan Penyata Bank	Key in data into the document downloaded and upload the file	SURAT KEBENARAN UNTUK MENYEMAK MAKLUMAT PENYATA BANK (JABATAN IMIGRESEN).pdf
<input type="checkbox"/> LAMPIRAN A1 - Borang Pengisytiharan Tempasal	Key in data into the document downloaded and upload the file	LAMPIRAN A1 - Borang Pengisytiharan Tempasal.docx
<input type="checkbox"/> LAMPIRAN A4 - Dokumen Tawaran Harga	Key in data into the document downloaded and upload the file	LAMPIRAN A4 - Dokumen Tawaran Harga.docx
<input type="checkbox"/> Surat Akuan Pembida	Key in data into the document downloaded and upload the file	SURAT AKUAN PEMBIDA (JABATAN IMIGRESEN).pdf
<input type="checkbox"/> Surat Pengesahan Pengeluar (LOA)	Key in data into the document downloaded and upload the file	Surat Pengesahan Pengeluar (LOA).docx

26hb Ogos 2024

**Kepada Sesiapa Yang Berkenaan,**

Tuan/Puan,

**Surat Sokongan Kewangan Bagi Evening Crest Sdn Bhd (1296186-U)**

SA Puncak Management Sdn. Bhd. adalah syarikat pemfaktoran yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dan berfungsi sebagai pembiaya kontrak perolehan kerajaan yang diberikan oleh kementerian dan agensi di bawah kerajaan persekutuan dan negeri melalui kemudahan pemfaktoran.

Selain itu, kami juga membiayai kontrak yang diberikan oleh syarikat berkaitan kerajaan (GLC) dan anak syarikat terpilih dari syarikat tersenarai awam di bawah kemudahan tersebut.

Ingin kami maklumkan bahawa **Evening Crest Sdn Bhd (1296186-U)** telah dinilai oleh pihak kami sebagai layak bagi mendapatkan Kemudahan Pemfaktoran sebanyak **RM10.0 juta** sekiranya berjaya mendapatkan projek ini.

Had Kemudahan Pemfaktoran tambahan juga layak dipertimbangkan untuk kelulusan pihak kami sekiranya nilai kontrak yang ditawarkan kepada **Evening Crest Sdn Bhd (1296186-U)** melebihi had kemudahan seperti yang tertera di atas.

Maklumat ini diberikan secara sulit dan persendirian tanpa tanggungjawab atau jaminan daripada pihak syarikat kami ataupun para pegawai kami. Adalah menjadi syarat surat ini bahawasanya nama syarikat kami ataupun para pegawai kami tidak boleh didedahkan kepada sesiapa (kecuali kakitangan anda yang berkuasa).

Kenyataan di atas bukanlah suatu jaminan atau dianggap sebagai suatu jaminan oleh pihak kami dan diberi tanpa prejudis dan dengan syarat bahawasanya syarikat kami, para pegawai dan kakitangan kami, tidak dipertanggungjawabkan ke atas segala tanggungan mengenai perkara di atas.

Sekian dan terima kasih

Yang benar,  
**SA Puncak Management Sdn. Bhd.**



Nama Pegawai : **Muhammad Aizat bin Shaharin**  
 Jawatan : **Pegawai Perhubungan**





JABATAN IMIGRESEN MALAYSIA

BORANG PENGISYTIHARAN MAKLUMAT SYARIKAT DALAM PEROLEHAN KERAJAAN

TAJUK PEROLEHAN : PERKHIDMATAN SEWAAN PERKAKASAN ICT SECARA SEWA GUNA BAGI  
JABATAN IMIGRESEN MALAYSIA

NOMBOR SEBUT HARGA/TENDER : QT24000000022681

NAMA SYARIKAT : **EVENING CREST SDN. BHD.**

NO. PENDAFTARAN PERNIAGAAN : **1296186-U / 20180134159(1296186-U)**

NO. PENDAFTARAN KEMENTERIAN  
KEWANGAN : **357-0002366911**

NEGARA SYARIKAT DIPERBADANKAN : **MALAYSIA**

ALAMAT SYARIKAT : **C-03A-01, COLONIAL TOWER EMPIRE CITY DAMANSARA, DAMANSARA  
PERDANA, JALAN PJU 8, 47820 PETALING JAYA, SELANGOR, Malaysia.**

NAMA EJEN (sekiranya syarikat tidak  
diperbadankan di Malaysia) : -

ALAMAT EJEN (sekiranya syarikat tidak  
diperbadankan di Malaysia) : -

PERAKUAN

TANDATANGAN : 

NAMA WAKIL SYARIKAT : AZMAN BIN MAT NOOR

NO. KAD PENGENALAN : 690301025449

COP SYARIKAT :

TARIKH : 25.01.2025



*Nota: Penandatanganan wakil syarikat hendaklah individu yang diberi kuasa oleh syarikat bagi urusan perolehan Kerajaan seperti di Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat dengan Kementerian Kewangan. Kegagalan/ pemalsuan syarikat dalam mengisytiharkan perakuan boleh menyebabkan tawaran tidak dipertimbangkan.*



**LEMBAGA HASIL DALAM NEGERI MALAYSIA  
WILAYAH PERSEKUTUAN PUTRAJAYA**

BEG BERKUNCI 00006  
BANDAR BARU BANGI  
43657 BANDAR BARU BANGI  
SELANGOR

Telefon : 03-8911 1000  
(HASiL Care Line)  
Portal Rasmi :  
<https://www.hasil.gov.my>

**Tarikh Janaan Sijil**  
1/1/2024

**Tarikh Luput Sijil**  
31/12/2024

**SIJIL PEMATUHAN CUKAI (TCC)  
BAGI PERMOHONAN PEROLEHAN KERAJAAN  
(STATUS: PATUH)**

Adalah dengan ini, disahkan bahawa

**EVENING CREST SDN. BHD.**  
**201801034159**  
**C 25756811050**

telah memenuhi kriteria permohonan Sijil Pematuhan Cukai.

Sijil ini dikeluarkan berdasarkan status pematuhan pembayar cukai bagi maksud permohonan perolehan kerajaan sahaja. Sekiranya terdapat bukti-bukti yang menunjukkan pemegang sijil ini tidak mematuhi mana-mana peruntukan dalam Akta Cukai Pendapatan 1967, pihak Lembaga Hasil Dalam Negeri Malaysia berhak menarik balik status pematuhan yang diberikan melalui sijil ini.

Sebarang pertanyaan, sila hubungi HASiL Care Line di talian 03-8911 1000 (dalam negara) / 603-8911 1100 (luar negara).



[Cetakan komputer ini tidak memerlukan tandatangan]

PERKHIDMATAN SEWAAN PERKAKASAN ICT SECARA SEWA GUNA BAGI JABATAN IMIGRESEN MALAYSIA

**SENARAI PENGALAMAN DALAM TENDER PERKHIDMATAN PERALATAN DAN PERKAKASAN ICT BAGI TAHUN (2020-2024)**

BIL	TAJUK PROJEK	NAMA KEMENTERIAN/ JABATAN	PEGAWAI DIHUBUNGI			TEMPOH (TARIKH MULA -TARIKH TAMAT)	NILAI KONTRAK (RM)
			Nama	Jawatan	No telefon		

**CATATAN :**

- \*\* Jika ruang tidak mencukupi , sila gunakan lampiran tambahan.
- \*\* Sila sertakan bersama Salinan Surat Terima/Pengesahan Prestasi Pembekal di Lain-lain agensi
- \*\* Petender **WAJIB** menyertakan senarai nama rujukan Pegawai yang bertanggungjawab, Emel & No. Telefon di agensi terlibat bagi semakan.

Nama Petender: EVENING CREST SDN. BHD.  
Alamat : C-03A-01, Colonial Tower Empire City Damansara, Damansara Perdana,  
Jalan PJU 8, 47820 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia.

Kepada,  
Setiausaha  
Bahagian Perolehan  
Kementerian Dalam Negeri

Tuan,

**SURAT KEBENARAN UNTUK MENYEMAK MAKLUMAT PENYATA BANK DENGAN  
PIHAK BANK & KEMUDAHAN KEWANGAN DENGAN INSTITUSI KEWANGAN  
BAGI TENDER PEMBEKALAN TONER DAN DRUM PELBAGAI PENCETAK UNTUK  
JABATAN IMIGRESEN MALAYSIA**

1. Kami / Syarikat **EVENING CREST SDN BHD** dengan ini memberi kebenaran kepada Setiausaha Bahagian / pegawai-pegawai di Bahagian Perolehan, Kementerian Dalam Negeri untuk membuat semakan dengan bank-bank bagi tujuan pengesahan ke atas penyata bulanan bank/ kemudahan kewangan yang kami / syarikat sertakan untuk tender ini.

2. Kami / Syarikat memahami sekiranya maklumat penyata bank/ kemudahan kewangan tersebut didapati palsu, pihak kami / syarikat akan diambil tindakan selanjutnya oleh pihak tuan.

Sekian, terima kasih.

.....  
(Tandatangan Petender)

\*Nama Penuh : AZMAN MAT NOOR  
No. Kad Pengenalan: 690301025449  
Cop Syarikat :



Tarikh : 25.01.2025

\*Nama individu yang termaktub sebagai pemilik syarikat dan pemilik akaun.

Nota : Pihak Kementerian Dalam Negeri berhak membuat laporan kepada pihak Polis / Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia (SPRM) serta disenaraihitamkan sekiranya maklumat yang dibekalkan adalah palsu.



**KEMENTERIAN DALAM NEGERI**

**BORANG PENGISYTIHARAN TEMPASAL (COUNTRY OF ORIGIN)**

BIL.	NAMA ITEM	TEMPASAL (COUNTRY OF ORIGIN)	DOKUMEN TEMPASAL
1.	*senaraikan semua item bagi perolehan ini	*nyatakan negara asal item	*tandakan ' / ' jika sijil seperti COO disertakan
2.			
3.			
4.			

**PERAKUAN**

Perakuan pengisytiharan tempasal (Country of Origin)

Dengan ini disahkan bahawa maklumat pengisytiharan Tempasal adalah benar.

Tandatangan wakil syarikat : .....

Nama Penuh : AZMAN BIN MAT NOOR

No. Kad Pengenalan : 690301025449

Cop Syarikat : .....

Tarikh : 25.01.2025



**Nota:**

- i) Penandatangan wakil syarikat hendaklah individu yang diberi kuasa oleh syarikat bagi urusan perolehan Kerajaan seperti di Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat dengan Kementerian Kewangan.
- ii) Dokumen yang dikeluarkan oleh pihak berkuasa negara pengeksport seperti *Certificate of Origin (COO)* atau apa-apa dokumen rasmi/ komersial yang membuktikan tempasal barangan boleh disertakan dan dimuat naik bersekali dengan borang ini.

TAJUK TENDER: PERKHIDMATAN SEWAAN PERKAKASAN ICT SECARA SEWA GUNA BAGI JABATAN IMIGRESEN MALAYSIA

NOMBOR SEBUT HARGA: QT240000000022681



KEMENTERIAN DALAM NEGERI  
JADUAL TAWARAN HARGA

BIL	ITEM	HARGA TAWARAN (RM)	TEMPOH		CATATAN
			PENYERAHAN	JAMINAN	
1.	* masukkan kesemua item berdasarkan senarai di Spesifikasi * tambah baris mengikut kesesuaian dan keperluan item				
2.					
3.					



**SURAT AKUAN PEMBIDA**  
**PERKHIDMATAN SEWAAN PERKAKASAN ICT SECARA SEWA GUNA BAGI JABATAN**  
**IMIGRESEN MALAYSIA / QT23000000022681**

Saya, **AZMAN BIN MAT NOOR** No. Kad Pengenalan **690301025449** yang mewakili **EVENING CREST SDN BHD** (nama syarikat) nombor Pendaftaran syarikat **357-0002366911 (MOF) / 20180134159(1296186-U) (SSM)** dengan ini mengisytiharkan bahawa saya atau mana-mana orang yang mewakili syarikat ini:

- i. tidak akan menawarkan, menjanjikan atau memberikan apa-apa suapan kepada mana-mana orang dalam mana-mana Kementerian/Agensi\* atau mana-mana orang lain, sebagai suapan untuk dipilih dalam mana-mana perolehan; dan
  - ii. tidak akan melakukan atau terlibat dengan tipuan bida dalam mana-mana perolehan.
2. Sekiranya saya, atau mana-mana individu yang mewakili syarikat ini didapati terlibat dalam membuat pakatan harga dengan syarikat lain atau apa-apa pakatan sepanjang proses perolehan atau menawarkan, menjanjikan atau memberikan apa-apa suapan kepada mana-mana orang dalam **KEMENTERIAN DALAM NEGERI** atau mana-mana orang lain sebagai dorongan untuk dipilih dalam tender/sebut harga seperti di atas, maka saya sebagai wakil syarikat bersetuju tindakan-tindakan boleh berikut diambil:
- 2.1 Penarikan balik tawaran kontrak bagi tender/sebut harga seperti di atas; atau
  - 2.2 Penamatan kontrak bagi perolehan di atas; dan
  - 2.3 Lain-lain tindakan undang-undang/tatatertib mengikut undang-undang/peraturan perolehan Kerajaan yang berkuat-kuasa.
3. Saya sesungguhnya faham bahawa tindakan berikut akan diambil :
- 3.1 Didakwa bagi kesalahan\*\* di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] dan Kanun Keseksaan [Akta 574] serta boleh dihukum di bawah undang-undang masing-masing untuk kegagalan saya atau mana-mana orang yang mewakili syarikat ini untuk mematuhi perkara (i); atau
  - 3.2 tindakan boleh dikenakan keatas syarikat di bawah Akta Persaingan 2010 [Akta 712] atas kegagalan saya atau mana-mana orang yang mewakili syarikat ini untuk mematuhi perkara (ii). Sekiranya syarikat didapati melanggar peruntukan seksyen 4(2)(d) Akta 712, syarikat boleh didenda tidak melebihi sepuluh peratus (10%) daripada pusing ganti (*turn over*) seluruh dunia sepanjang tempoh suatu pelanggaran itu berlaku.
4. Sekiranya terdapat mana-mana orang cuba memperolehi atau meminta apa-apa suapan daripada saya atau mana-mana orang yang berkaitan dengan syarikat ini sebagai dorongan untuk dipilih dalam mana-mana perolehan seperti di atas, maka saya akan dengan segera melaporkan perbuatan tersebut kepada pejabat Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia (SPRM) atau balai polis yang berhampiran. Saya sedar bahawa kegagalan saya berbuat demikian adalah merupakan suatu kesalahan di bawah seksyen 25 (1) Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] dan boleh dihukum dibawah seksyen 25 (2) akta yang sama, apabila disabitkan boleh didenda tidak melebihi RM100,000 atau penjara selama tempoh tidak melebihi sepuluh tahun atau kedua-duanya.

5. Saya sesungguhnya faham bahawa syarikat melakukan kesalahan jika seseorang yang bersekutu dengan syarikat\*\*\* memberikan, menjanjikan atau menawarkan suapan atau memperoleh atau mengekalkan perniagaan atau faedah dalam menjalankan perniagaan di bawah Seksyen 17A, Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694], apabila disabitkan kesalahan boleh didenda tidak kurang daripada sepuluh kali ganda jumlah atau nilai suapan, atau RM 1 juta, atau dipenjarakan selama tempoh tidak melebihi dua puluh tahun atau kedua-duanya.

Yang benar,

Tandatangan

:  \_\_\_\_\_

Nama

: AZMAN MAT NOOR

No. KP

:690301025449

Tarikh

: 25/01/2025

Cop Syarikat

: \_\_\_\_\_



Catatan:

- i) \*\*termasuk kesalahan ditetapkan dalam Jadual (Perenggan 3 (a), takrif “kesalahan ditetapkan”) Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] yang boleh dihukum di bawah Kanun Keseksaan.
- ii) \*\*\*seseorang yang bersekutu dengan syarikat merujuk kepada seksyen 17A (6) Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694], iaitu seseorang itu bersekutu dengan organisasi komersial jika dia seorang pengarah, pekongsi atau pekerja organisasi komersial itu atau dia ialah orang yang melaksanakan perkhidmatan untuk atau bagi pihak organisasi komersial itu.
- iii) Surat Akuan ini hendaklah dikemukakan bersama surat perwakilan kuasa.
- iv) Takrifan perusahaan di bawah Akta 712 merangkumi syarikat yang terlibat dengan perolehan Kerajaan.

**PERKHIDMATAN SEWAAN PERKAKASAN ICT SECARA SEWA GUNA BAGI JABATAN IMIGRESEN MALAYSIA**

**PENGESAHAN LETTER OF AUTHORIZATION (LOA) SYARIKAT BAGI PERALATAN KOMPUTER DESKTOP DAN  
PENCETAK YANG DIBEKALKAN**

**NOTA:**

\* Sila lampirkan surat/dokumen pengesahan LOA syarikat bercop dan ditandatangani pihak prinsipal bagi tender ini.